



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: SINIORA FOOD INDUSTRIES PLC Date: 10-03-2022 09:54:59 AM Subject: The date of the ordinary general assembly meeting</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: سنيورة للصناعات الغذائية التاريخ: 10-03-2022 09:54:59 AM الموضوع: موعد اجتماع الهيئة العامة العادي مبدئيا</p>
<p>Kindly be informed that the board of directors has decided to hold the ordinary annual general assembly of our company which will be held on 20/4/2022, we will provide you with an invitation to the meeting when we get the approval of the Companies control departmen</p>	<p>يرجى التكرم بالعلم بان مجلس الادارة قد قرر عقد اجتماع الهيئة العامة السنوي العادي السابع عشر لشركتنا ، والذي سيعقد يوم الخميس الموافق 2022/4/20 وسوف نزودكم بدعوة الاجتماع فور موافقة عطوفة مراقب الشركات</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Bahaa Al Qashash</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Bahaa Al Qashash</p>